
Protokoll från årsmöte med Hembygdsföreningen Gamla Reijmyre 
  2025-04-06 kl.15.00 i Rejmyre Folkets hus          

1.  Ordföranden öppnade mötet och dagordning godkändes.

2.  Mötet beslutade att kallelse till mötet skett enligt stadgarna.

3.  Till mötesordförande valdes Per Nilsson och till mötessekreterare Bert Kindåker.

     4.    Christer Wall och Ingvar Pettersson valdes att justera årsmötesprotokollet samt vid 
            behov vara rösträknare under årsmötet.

     5.    Verksamhetsberättelsen som var tillgänglig för medlemmarna vid mötet godkändes.

     6.    Den ekonomiska ställningen som var tillgänglig för medlemmarna vid mötet godkändes.
            Per Nilsson ställde en fråga angående punkten medlemsavgifter under avsnittet kostnader
            ock fick beskedet att det avsåg föreningens medlemsavgifter i riks- och regionföreningar.

     7.    Revisorn Stefan Gustafsson föredrog revisionsberättelsen som därefter godkändes.

     8.    Mötet beslutade ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024.

     9.    Till ordförande för en tid av 1 år omvaldes Anders Rådenstein.

   10.    Till styrelseledamot för en tid av 1 år valdes Annkristin Nilsson.

   11.    Till styrelseledamöter för en tid av 2 år omvaldes Lotta Wall och Kerstin Skagerström.
           
   12.    Till styrelsesuppleanter för en tid av 1 år valdes Carl-David Söderback och Bo Backström.

   13.    Till revisor för en tid av 2 år omvaldes Stefan Gustafsson.

   14.    Till revisorssuppleant för en tid av 1 år omvaldes Inga-Britt Kindåker.

   15.    Till valberedare för en tid av 1 år omvaldes Per-Inge Jansson 
            och till suppleant för en tid av 1 år omvaldes Johan Karlsson.

   16.    Några framställningar från styrelsen eller medlemmarna förelåg inte



  

   17.    Medlemsförslag.
            Per Nilsson tog upp frågan om Rejmyre Marknad som i år troligen inte kommer 
            att genomföras utmed Glasbruksvägen utan vid grusplanen bakom skolan.
            Efter diskussion med inlägg från flera mötesdeltagare kom man fram till att det 
            bästa och enklaste är att Hembygdsföreningen, som brukar ha kaffeservering vid 
            Grindstugan marknadsdagen, fortsätter med det på samma vis som tidigare år. 
            
   18.    På styrelsens förslag beslutade mötet att medlemsavgiften för 2025 skall vara
            oförändrad, 175 kr för enskild medlem och 350 kr för familj.

   19.    Då inga fler frågor fanns att behandla avslutade ordföranden årsmötet. 
            Därefter bjöds på smörgåstårta och kaffe alternativt te.

            Som avslutning visade Bo Backström ett bildspel med i huvudsak svartvita bilder 
            på torp och den befolkning som levde där under svåra förhållanden under 1800-talet.

 


